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Будућност српске екомоније у многоме је повезана са уласком Србије у Светску
трговинску организацију (СТО), изјавила је данас америчка амбасадорка у Београду
Мери Ворлик, додајући да ће Сједињене Америчке Државе на том путу Србији пружити
велику подршку и помоћ.

  

Ворлик је, на конференцији "Интеграције Србије у глобалне економске токове", рекла да
чланство у СТО није предуслов за улазак Србије у Европску унију, али је додала да ће
кључни послови који морају бити обављени за приступ СТО веома помоћи Србији у
прилагођавању европском законодавству.

  

"Важно је да Србија повећа извоз и појача везе са страним партнерима. Потребно је и
склопити одређене споразуме, како би пут у СТО био лакши", истакла је Ворлик.

  

Према њеним речима, када Србија прихвати одређене принципе других чланица СТО,
онда она шаље сигнал да је спремна да учествује у таквој трговини.

  

"На тај начин доћи ће до повећања инвестиција. Инвеститори ће више веровати
приликом доласка у Србију да могу да уложе свој капитал", изјавила је Ворлк.

  

Он је рекла да је приступање Србије СТО веома важно питање за САД, као и један од
приотритета током њеног мандата у Србији.

  

"Питање тренутка када ће Србија постати чланица зависи од српске владе", закључила
је Ворлик.
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(Фонет)
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